
Písemná reakce ministra Mariana Jurečky na udělení anticeny Výrok 
Velkého bratra ze dne 22. 3. 2023

„Hned po svém nástupu na MPSV jsem začal s postupnou digitalizací. A to se daří – on-
line lze v současnosti žádat o šest forem pomoci státu a máme ambici, aby všechny 
dávky byly v dohledné době plně digitalizované.

Mimoto chceme také usnadnit přenos dat, která evidujeme, ale o jejichž poskytnutí se 
často musí žádat písemně, ačkoli by informace v principu mohly proudit digitálně. Již v 
současnosti má stát v případě některých sociálních dávek povinnost kontrolovat plnění 
povinné školní docházky. Digitalizace dat by úředníkům tuto práci výrazně usnadnila.

V tomto duchu je nutné chápat mé vyjádření. Nikomu samozřejmě neodpírám právo 
dovolat se spravedlnosti, když má pocit, že je k němu systém nespravedlivý. Pokud má 
slova kdokoli pochopil jinak, mrzí mě to.“ 


